

Terms and Conditions Hand Raiser	شروط وأحكام Hand Raiser																								
- This hand raiser promotion (the “Promotion”) consists of an opportunity whereby customers registering their interest in the next Galaxy smartphone product (“Device(s)”) being launched on 22 July 2026 (“Launch Date”) may be able to receive gift card with the pre-order purchase of a Device (“Offer”). The Promotion is only available through Samsung.com, participating Samsung authorized retailer shops, online retailers and telecom operators (“Retailer(s)”) in the United Arab Emirates, Qatar, Kuwait, Oman and Bahrain (“Territory”). - The value of the gift order is as below <table border="1"> <thead> <tr> <th>Country</th><th>Gift Card</th></tr> </thead> <tbody> <tr> <td>UAE</td><td>AED100</td></tr> <tr> <td>Qatar</td><td>QAR100</td></tr> <tr> <td>Kuwait</td><td>KWD10</td></tr> <tr> <td>Bahrain</td><td>BHD11</td></tr> <tr> <td>Oman</td><td>OMR11</td></tr> </tbody> </table> - To qualify for the Promotion, customers must sign up for Galaxy Unpacked from 8th July 2026 to 22nd July 2026 through any of the Retailers. After the launch date, customers will receive their exclusive Offer via their registered email address. The Offer will be available to the customer for redemption from 22nd July 2026 until 6th August 2026 only (“Offer Period”) as per the redemption process set out by the Retailer with which the customer has signed up for the Promotion. - Customers must get the Gift Card through Samsung Members application on the purchased Device and redeem it on You Got a Gift Application before 30th October 2026.	Country	Gift Card	UAE	AED100	Qatar	QAR100	Kuwait	KWD10	Bahrain	BHD11	Oman	OMR11	- يشتمل هذا العرض الترويجي (“العرض الترويجي”) لتمكين العملاء الذين يقومون بتسجيل رغبتهم في الإطلاق الجديد لأجهزة جالاكسي في الحدث بتاريخ 22 يوليو 2026 (“الجهاز”، “الأجهزة”) حيث يمكنهم الحصول على قسيمة هدايا مع الإطلاق الجديد للهواتف المحمولة من خلال الطلب المسبق لل (“الجهاز”، “الأجهزة”) (“العرض”). هذا العرض متاح فقط من المتجر الإلكتروني لسامسونج والمتاجر المعتمدة من سامسونج وشركات الاتصالات “تجار التجزئة” في الإمارات العربية، قطر، الكويت، عمان و البحرين (“الإقليم”). - قيمة طلب الهدية هي كما يلي: <table border="1"> <thead> <tr> <th>Country</th><th>Gift Card</th></tr> </thead> <tbody> <tr> <td>UAE</td><td>AED100</td></tr> <tr> <td>Qatar</td><td>QAR100</td></tr> <tr> <td>Kuwait</td><td>KWD10</td></tr> <tr> <td>Bahrain</td><td>BHD11</td></tr> <tr> <td>Oman</td><td>OMR11</td></tr> </tbody> </table> - للتأهل للترويج ، يتعين على العملاء الاشتراك في صفحة التسجيل الخاصة ب Galaxy بدأ من 8 يوليو 2026 وحتى 22 يوليو 2026 من خلال تجار التجزئة. بعد تاريخ الإطلاق، سيتلقى العملاء عرضهم الحصري عبر عنوان بريدهم الإلكتروني المسجل. سيكون العرض متاحاً للعملاء للاسترداد من 22 يوليو 2026 حتى 6 أغسطس 2026 فقط (“فترة العرض”) وفقاً لعملية الاسترداد التي حددها بائع التجزئة الذي اشترك العميل من خلاله في العرض الترويجي. - يجب على العملاء الحصول على بطاقة الهدايا من خلال تطبيق Samsung Members واستردادها عبر تطبيق You Got a Gift قبل 30 أكتوبر 2026.	Country	Gift Card	UAE	AED100	Qatar	QAR100	Kuwait	KWD10	Bahrain	BHD11	Oman	OMR11
Country	Gift Card																								
UAE	AED100																								
Qatar	QAR100																								
Kuwait	KWD10																								
Bahrain	BHD11																								
Oman	OMR11																								
Country	Gift Card																								
UAE	AED100																								
Qatar	QAR100																								
Kuwait	KWD10																								
Bahrain	BHD11																								
Oman	OMR11																								

• To obtain the offer from Samsung Members, customer must be present in the Territory and using a local sim-card. • The Promotion and the Offer may not be exchanged for cash and/or be used in conjunction with any other pre-order offers, discounts or promotions. • Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Promotion or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period, subject to prior notice to the customer. • Samsung does not guarantee and shall not be liable to customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever suffered in connection with the Promotion and/or the Offer or the customer's inability to avail of the Offer. • By participating in this Promotion, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Promotion and/or the Offer, shall be governed by the laws of the country in the Territory where the customer is resident and such disputes in relation to these Terms and Conditions shall be resolved by the competent courts in that country.	• للحصول على العرض من أعضاء سامسونج، يجب أن يكون العميل موجودًا في الإقليم ويستخدم شريحة SIM محلية. • لا يجوز استبدال العرض الترويجي والعرض نقدًا و/أو استخدامهما مع أي عروض أو خصومات أو عروض ترويجية أخرى للطلب المسبق. • يحق لشركة سامسونج وفقًا لتقديرها الخاص والمطلق، إنهاء العرض الترويجي أو تعديله أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل فترة العرض الترويجي أو خلالها، مع مراعاة إشعار مسبق إلى عميل. • تعتبر شركة سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/ أو أضرار، من أي نوع كانت، وذات صلة بالعرض الترويجي أو بعدم تمكن العميل من الاستفادة من الخصم أو لأي سبب كان. • إذا قام العميل بالمشاركة في هذا العرض فإنه يقبل بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذو ارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع ويفسر وفقا للقوانين والأنظمة المعمول بها في البلد التي تم شراء الجهاز منها وأن أي خلاف سيتم تسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في ذلك البلد.
--	--